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az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!
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Írásbelikérdés

„Milyen mértékben érintett a Rendőrség K&H Equitiesnél történt pénzügyi visszaélések
elkendőzésében? " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Polt
Péter legfőbb Ügyészhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Ügyész Úr!

Hosszú hetek óta borzolja a közvéleményt a Kereskedelmi és Hitelbank brókercégénél, a
K&H Equitiesnél történt pénzügyi visszaélések sorozata. A panama szálai sajnálatos módon
elérték a legfelsőbb Kormányköröket, ami nemcsak az ország vezetésének, de Magyarország
nemzetközi megítélésének is rendkívül sokat árt .
A Kormány jól láthatóan kivár, lassan és nehézkesen reagál . Egyre több magyar polgárban
merül fel a gyanú, hogy a Medgyessy Kormánynak nem fűződik érdeke az ügy teljes körű
felderítéséhez, valamint a felelősök megnevezéséhez .
A kétes ügy legutóbbi fejleményei, amelyek a két külföldi állampolgár által az Inter-Europa
Banknál felvett hatmilliárd forintról szóltak, már a Rendőrség érintettségének kérdéskörét is
felvetik .
A Parlament által elfogadott, a pénzmosás gyanújának mielőbbi kiszűrését segítő törvény
rendelkezései alapján a kereskedelmi bankok kötelesek jelentést tenni minden, 2 millió
forintos értékhatárt meghaladó készpénzmozgásról . A jelentés közvetlenül a Rendőrség
Szervezett Bűnözés Elleni Koordinációs Központhoz érkezik . A fent említett esetben tehát a
hatmilliárd forint felvételéről -amely valószínűsíthetően részletekben történt, hiszen
teherautóval kellett volna ekkora pénzmennyiséget elszállítani- a Rendőrség illetékes
szervezetének tudnia kellett . Amennyiben észlelték a nem mindennapi esetet és mégsem
avatkoztak közbe, akkor súlyos mulasztás történt, esetleg szándékos elhallgatása az ügynek .
Bármely eset következett is be, a közvélemény számára egyetlen megoldás, a csalás-sorozat
minden apró részletének mielőbbi felderítése, a bűnösök és a mulasztást elkövetők mielőbbi
megnevezése és a szükséges jogi eljárások megindítása lehet . Amennyiben a Rendőrség
elfogulatlan szerepe megkérdőjeleződhet, úgy a nyomozás eredményességének biztonsága is
kérdésessé válhat .
Mindannyiunk közös érdeke azt kívánja, hogy pártatlanul, az igazság és a tisztesség
védelmében történjék Magyarország újkori történetének eddigi legnagyobb sikkasztási és
pénzmosási botrányának felderítése .



Kérdezem ezért tisztelt Legfőbb Ügyész úrtól :

Nem tart-e attól, hogy a Kormány érintettsége hátráltatja a sikkasztási és
pénzmosási botrány tényszerű felderítését?

Mit tehet az Ügyészség a nyomozás eredményességének segítése érdekében?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2003 . szeptember 10 .
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